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Zápis z jednání představenstva klubu 

ze dne 3. 6. 2018 

Přítomní členové 

● Jiří Kapoun (předseda) 

● Kateřina Němcová (místopředseda) 

● Adam Mitrenga (zástupce SIN) 

● Lukáš Bureš (zástupce DEJ) došel 20.12 

● Ivana Šetmaňuková 

● BcA. Martin Květoň 

● Pavel Valach  

Program 

1. Schválení programu schůze 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 

3. Obměna Switchů (Pavel + Jirka) 

4. Připomínky Parlamentu SU k novému členskému řádu (Jirka) 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena v 20.05 předsedou Jirkou Kapounem. 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění         

zaslaném do konference představenstva dne 2. 6. 2018 v 20.00. 

Osob s hlasovacím právem: 6 

Pro 6 - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Dorazil Lukáš Bureš. 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 8. 5. 2018 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis ze schůze 8. 5. 2018 ve            

znění v jakém byl zaslaný do konference představenstva dne 3. 6. 2018 v 20.15. 

Osob s hlasovacím právem: 7 

Pro 7 - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

3. Obměna Switchů 

Takhle vypadá naše síť: v serverovně je jedna velká krabička (Core Switch) (kromě             

jiných) a do té jsou zapojeny další krabičky na všech patrech (Access Switche). A z               

krabiček jdou kabely už do zdí v pokojích. A do té velké krabičky je ještě připojená                

další krabička AP, a ta dělá wifi. A protože těma krabičkama protéká internet docela              

pomalu, bylo fajn by je někdy vyměnit. Ale teď jsme dostali super ultra mega              

výhodnou nabídku. Admini navrhli projekt výměny switchů, odkaz na něj byl zaslán            

do konference Představenstva 3. 6. 2018 v 20:00, prezentoval Pavel a Jirka. V             

první fázi žádají o 550 000 Kč na nákup celkem 9 Access switchů značky Juniper,               

plus 1 Core, a nezbytné příslušenství jako optické kabely a SFP šachty. 

Důvody/Výhody: 

1. Zrychlení ethernetu a wifi 

2. Připravenost na rozšíření wifi 

3. Zastaralé vybavení - některé kusy i 10-12 let staré, běžná životnost 8-10 let 

Dále je důležité, zda máme peníze na investici ve výši 550 000 Kč. 

Stav BÚ k červnu: 680 000 Kč 

Switche - 550 000 Kč 

 130 000 Kč 
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Odvody SU - 50 000 Kč 

Rozpočty - 30 000 Kč 

Obecný - 7 000 Kč 

Co nám zbyde 43 000 Kč 

Pavel na podnět Jirky zjistí, zda by nešlo náklady na podporu rozložit, abychom             

nebyli finančně tak napnutí. Upozorňuje také, že by se během tohoto roku měly             

nakoupit i další krabičky AP na wifi, abychom dokryli Sinkulku signálem. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet ve výši 550.000 Kč          

na renovaci síťové infrastruktury na Sinkuleho koleji. 

Osob s hlasovacím právem: 7 

Pro 7 - Proti 0 - Zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

4. Připomínky Parlamentu SU k novému členskému řádu 

Nový členský řád je potřeba schválit nejenom parlamentem ale i shromážděním           

klubů SU. Na minulé schůzce měl parlament SU nějaké výhrady, která se budou s              

Jirkou zapracovávat na pracovních skupinkách konané v těchto dnech: Neděle 3. 6.            

a Středa 6. 6. 

Poté ho snad schválíme na příštím představenstvu 10.6. a předáme ho ke schválení             

parlamentu SU. 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena v 21.31 předsedou Jirkou Kapounem. 

 

V Praze 3. 6. 2018 

Zapsala Bc. Kateřina Němcová 

 

Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 10. 6. 2018. 
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